
                                            Z  A  P  I  S  N  I  K 

         Sa  3. Sjednice Izvršnog odbora Zajednice športskih udruga i saveza Međimurske 

Županije koja je održana  2. studenog 2016. godine u novim poslovnim prostorima Zajednice 

u Čakovcu,  K.Tomislava  4 , s početkom u 17 sati. 

Na Sjednici su prisutni: Mato Kljajić, Mario Vukoja, Zoran Pfeifer, Saša Repalust, Jadranko 

                                       Kirić, Adriano Marciuš, Danica  Korunić ,Bojan Ružić i Stjepan Koraj                          

 Sa sjednice su odsutni: Anđelko Crnčec i Kristijan Hamer                                                                                                                                       

Prisutni članovi  čine  kvorum. 

Zapisničar: Ivanka Šlibar 

Ostali prisutni:  Josip Freiler član  Nadzornog odbora  i Ivanka Šlibar. 

 

          Predsjednik Zajednice gospodin Kljajić  otvara Sjednicu  Izvršnog odbora, pozdravlja 

prisutne i predlaže slijedeći 

                                                    D N E V N I   R E D  

1. Usvajanje  Zapisnika sa 2. Sjednice IO-a,  

2. Aktivnosti Zajednice od protekle Sjednice do sada, 

3. Financijsko stanje u Zajednici, 

4. Dogovor oko budućih aktivnosti, 

5. Razno 

         Prisutni članovi su jednoglasno javnim glasovanjem prihvatili preloženi dnevni red. 

 

                                                                      Ad 1. 

        Gospodin Kljajić daje na usvajanje Zapisnik sa 2. Sjednice Izvršnog odbora. 

       Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 2. Sjednice Izvršnog odbora od 13. lipnja 2016.g.              

                                           

                                                         Ad 2. 3. 

Predsjednik Kljajić  informira prisutne članove IO-a o aktualnostima u Zajednici.  

           A - Od planiranih 1.250.000,00 kuna na žiro račun Zajednice je uplaćeno tek 61 % tj. 

760.000,00 kuna , dok je nosiocima kvalitete isplaćeno 63% od plana /  na žiro računu  bio je 

pozitivan saldo na početku godine/, 

            B – Iako sporo, ali se rješavaju papiri oko  novih poslovnih prostora, zasada još nije 

završeno, samim time Zajednice ostaje do danjega  u sadašnjim prostorima, 

            C – Napravljena je raspodjela  primljene donacije „Međimurje plina“ u iznosu od 

80.000,00 kuna, kao i raspodjela za športske škole u iznosu od 40.000,00 kuna. 
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             D – Počelo se sa pripremama oko izrade  dokumenata vezanih uz plan i program 

Zajednice za 2017. godinu. 

         Nakon informacija  Predsjednika jednoglasno je prihvaćena  raspodjela primljene 

donacije "Međimurje plina“ u iznosu od 80.000,00 kuna za rad s mladima kao i raspodjela za 

športske škole u iznosu od 40.000,00 kuna. /  u prilogu /.  

 

                                                                          Ad 4. 

        Gospodin Vukoja  obavještava prisutne da je održan sastanak oko korištenja športskih 

dvorana. 

         Prihvaćeni  je prijedlog da se utakmice u GOC-u  naplaćuju prema važećem cjeniku i to 

prema satu, a ne prema utakmici kao do sada, time će i troškovi korištenja biti manji. Ujedno 

je  i prihvaćeno  da se u sustav financiranja športskih dvorana uvrsti i financiranje balon 

dvorane TK“Franjo Punčec“ gdje se provode sva teniska natjecanja tokom zimskih mjeseci. 

Nadalje, dogovoreno je da Financijski plan za 2017. godinu bude 1.250.000,00 kuna . Svaki 

trošak će trebati biti opravdan, klubovi će račune polagati Zajednici, a Zajednica Međimurskoj 

županiji koja je i dužna napraviti  Program Javnih potreba  u športu za našu Županiju. Tokom 

razgovora je i dogovoreno da sva sredstva za šport u 2017. godini trebaju  biti doznačivana  

preko žiro računa Zajednice i to ne samo redovna kao do sada, već i ona namjenska za 

korištenje športskih  dvorana, za prijevoz  kao i za športske manifestacije.           

 

                                                                          Ad 5. 

       Predsjednik Kljajić informira prisutne da je Tenis klubu Prelog doznačeno 10.000,00 

kuna za organizaciju programa Hrvatskog olimpijskog dana. Takva odluka je donesena u 

dogovoru sa HOO koji se obvezao ta sredstva Zajednici refundirati. 

       Nadalje, HOO je raspisao natječaj za dodjelu nagrade „Matija Ljubek“. Predloženo je, a 

ujedno i jednoglasno usvojeno da se podrška dade  TK“Franjo Punčec“ koji obilježava 90 

godina postojanja. 

   - Gospođa Korunić   ispred Saveza športske rekreaciju ima zamolbu da se školovanje 

kadrova uvrsti u plan financiranja za 2017. godinu. Već duže vrijeme u savezu se osjeća 

nedostatak  voditelja  koji uz sve ostalo moraju i sami financirati svoju izobrazbu, što i baš 

nisu svi u mogućnosti.         

- gospodin Vukoja predlaže da se vidi ako ima prostora da se pojačaju financijska sredstva, 

pa neka oni  odluče za što će ih potrošiti,    

- gospodin  Pfeifer kaže da treba biti oprezan  da se ne otvori pandorina kutija , jer u svakom 

športu su prisutni ovakvi problemi, 
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    - gospodin Ružić    informira prisutne  da uskoro Zajednica športova Grada  Čakovca   

zapošljava gospodina Tomicu Jakopca za profesionalnog  tajnika Zajednice,  bili bi dobro 

razmisliti dali može biti koristan i u Županijskog zajednici, 

   - gospodin Vukoja govori da će  uskoro dobiti nove spoznaje oko športske ambulante koja 

je u Međimurju jako potrebna     

                                                             - d o v r š e n o - 

 

 

 

  

  Zapisničar:                                                  Predsjednik Zajednice športskih udruga  

           Ivanka Šlibar                                                        i saveza Međimurske županije                               

                                                                                                      Mato Kljajić 

   


